
 

 

 

 

MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise zdravotní a sociální 
 

 
Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 
__________________________________________________________________ 

 
Konaného 01. 11. 2023 od 15,45 hod. v zasedací místnosti U Mráze v budově MěÚ Litoměřice  
 

Přítomni: 
MUDr.Klementová Zdenka 
Bc.Jelínková Ivana,DiS. 
MUDr.Jenček Miroslav 
MUDr. Baudyš Ilja 
MUDr. Pinka Pavel 
Dadejíková Karolína 
Štěrbová Marcela 
 
Omluveni: 
Opočenská Irena 
Ing.Bc. Jurková Renáta 
PhDr. Simerská Lenka 
Aksenowá Ivana, DiS. 
 
Nepřítomni: 
Mgr. Křivan Pavel 
 
 
Program: 

1) Podání k projednání zřízení vyhrazeného parkování 
2) Různé 

 
 
Jednání komise řídila předsedkyně komise MUDr. Klementová.   
Projednáno: 
 

K bodu 1 – Podání k projednání zřízení vyhrazeného parkování 
Žadatelé:  
H.J., r. 1938, bytem Litoměřice – nová žádost (podání dne 1.9.2023). Vzhledem k 
závažnému zdravotnímu stavu žadatele komise po diskuzi rozhodla, že je potřeba 
nejdříve získat vyjádření odborného lékaře (kardiologa) i obvodního lékaře, zda je 
žadatel způsobilý řídit motorové vozidlo. Teprve poté bude komise o žádosti 
rozhodovat. 
 
 
K bodu 2 – Různé 

- Termíny komisí v roce 2024: 3.1., 6.3., 3.4.(dotace), 5.6., 4.9., 6.11. vždy od 15,45 
hod. 

- Předsedkyně komise informovala, že po dnešním jednání komise podá radě 
města rezignaci na post předsedkyně komise (z důvodu její dlouhodobé 
nepřítomnosti). Navrhuje RM, aby se předsedou komise stal MUDr.Jelínek. Po 
návratu ze zahraničí by se však ráda na místo předsedkyně komise vrátila. 



 

 

 

 

MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise zdravotní a sociální 
 

- Během další diskuse bylo konstatováno, že navzdory vyšší potřebě parkovacích 
míst pro invalidy těchto parkovacích míst spíše ubývá, a tento problém bude 
diskutován i na jiných úrovních. Taktéž byla diskutována situace, kdy na jedno 
vyhrazené parkovací místo je požadováno uvedení registračních značek dvou 
vozidel (například, když oba rodiče invalidního dítěte vlastní jiné motorové vozidlo 
a chtějí se na vyhrazeném místě střídat). Konstatováno, že každý případ bude 
posuzován individuálně podle toho, jaký by byl důvod ke střídání vozidel.  

- Na závěr diskuse předal MUDr. Ilja Baudyš předsedkyni komise podklady k WHO, 

které přislíbil dodat již při minulém jednání komise.   

 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 16,10 hod. 

 

Zapsala: PhDr. Kolařík Pavel 


